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Mødeleder: Marianne 

Afbud: Mette, Eva  
Fraværende:   

Referent: ledelsen 

 

 

1. Godkendelse af referat og dagsorden  

Godkendt 

2. Nyt fra formanden 

 

Velkommen til Janni Horne Henriksen (2. Suppleant)  

  

Orientering fra møde med forvaltningen d. 14.01.2019 omkring døgnseminar (se 

bilag 1.) 

Orientering om bilag 1. 

4 Formænd, repræsenterede resten af formandsgruppen for skolebestyrelserne i 

Middelfart, som på baggrund af indsendt brev fra skolebestyrelses formændene 

var indkaldt til møde med forvaltningen. 

Formændene udtrygte deres bekymring omkring internat kursus/dialog 

(overnatning) på baggrund af de besparelser skolerne har/er og skal igennem 

med deres nuværende budget og dermed den sinalværdi det er, at bruge så 

mange midler på dette som for forældre kan virke som en forkert priotet.  

 

Udfaldtet på dette møde blev, en orietering om at midlerne ikke kom fra 

skoleområdet men fra ”politikernes kursusmidler” og derfor ikke ville tilfalde 

nogen andre puljer om vi deltog eller ej. Skoleudvalget havde et stort ønske om 

dialogen som også bestyrelserne heletiden har haft det. Der er derfor nu sendt 

indbydelser ud til skolebestyrelserne til internat kursus.  

 

Repræsentationen ved kursuset fra vores bestyrelse bliver formentligt begrænset, 

da arrengementet er lagt samme dag som Bamok.  

Tilmelding til Martin. 

 

Invitation til seminar om visionerne for Middelfarts folkeskoler fredag den 15. 

marts kl. 14:00 – lørdag den 16. marts kl. 14:00. (Bilag 2.)  

 

 

Orientering om brev til Kommunen fra Skolebestyrelsesformændene omk. 

Ansøgning af §16b to-lærerordning (Bilag 4.) 

 

2 lærerordning -Mulighed for at kommunen kan sige god for nedsættelse af 

timetallet, som så i stedet kan bruges til to-lærerordning. 
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Umiddelbart er det ufarligt at ansøge om – da vi selv beslutter om vi vil gøre brug 

af godkendelsen. 

 

Udfordingen er, at hvis vi gør skoledagen kortere – så skal SFO have længere 

åbningstid. 

Denne ording må ikke bruges som en besparelse. 

Ansøgning skal sendes inden marts. 

 

Beslutning: Der sendes en ansøgning. 

 

 

3. Arbejdsgrundlag for børnehuset oplæg 15 min. (Signe) 

 

4. Madordning i Børnehuset (Eva, Peter, Flemming og Signe) 

 

Info. 

Eva, Peter er i arbejdesgr. – Evaluering/ overvejelser af madordningen. 

Børnene spiser i mindere grupper. 

Personalegr. Har lavet vækstmodel: 

Madkundskabslærer har været med – Hun er imponeret over kvaliteten og 

variationen af maden 

 Personalet er ved, at finde deres arbejdsgange omkring nye rutiner  

 Opbakning fra forælderene 

 Børnene fortæller og spørger til nye mad vaner og produkter. 

Fokus på, at man mindsker vandrekulturen i spise situationen, så der ikke er for mange 

forstyrrelser. 

 

Man savner boller til morgenmad – Andre sunde alternativer er fremsat. 

 

Største udfordning er det økonomiske aspekt . 

Mange nye indkøb og ekstra timer i implementerinsfasen. 

Det er en opstartsfase, herefter skal der evalueres. 

 

Forælderne har i denne opstart formiddagsfrugt med. 

 

Personalet oplever at børnene er glade for maden. 

 

 

5. Digitale værksteder (Signe) Genovervej princippet evt. arbejdsgruppe.  

Man må i SFO tid fortsat have sin mobil men ikke Ipads.  

 

Signe har mulighed for at skrive ud til forældrene, hvis der bliver behov for enkelte 

ændringer, der holder sig inde for princippet. 
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Beslutning: Princippet vedbliver. 

 

6. Budgetudkast  2019 fremlægges til foreløbig godkendelse. (Martin) 

- Udmøntning af midler til skolernes decentrale budgetramme, budget 2019  

  (Bilag 3.) 

Børnehusets økonomi er ikke lagt ind, men der påregnes, at det går i nul. 

 

Info – gennemgang af budget udkastet. 

Der mangler en fiktiv fagfordling, for at vi kan vurdere budgettet så realistisk som 

muligt. Den er under udarbejdelse. 

 

Budgettet færdiggøres til kommende bestyrelsesmøde, hvor det indstilles til 

beslutning. 

Budgettet er ikke godkendt på nuværende tidspunkt. 

 

 

 

7. Nyt fra Ledelsen 

a. Børnehuset: (Signe)  

Anja og Flemming deltager i tidlig Sfo pr. 1. marts 

Ny pæd. studerende i børnehuset fra Februar 

Udddannelse af ledelse samt 2 faglige fyrtårne i børnehuset, dette i forhold til 

implementering af de styrkede pæd. læreplaner. 

b. SFO: pkt. udsat 

c. Skolen: (Martin) 

Info om vandskade i kælder.   

Info omkring tiltag i 3. klasse og 6. klasse.  

Skolen deltager i indeklima projekt.  

Info omkring skolens PLF deltagelse .  

Info omkring Båring Børneunivers deltager i sygefraværsprojekt sammen med øvrige 

skoler/daginst.   

   

 

8. Evt. 

Skolefest planlægning, barplan – hjælp til kørsel af lånte stole fra gymnastikforeningen. 

(Ask henter stole) 

Forslag til kommende bst. pkt. underskrift og evaluering af vores antimobbepolitik.  

 

 

9. Liste over punkter der skal prioriteres tages op til debat/princip/beslutningspunkt: 
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IT mobiltelefon princip i Sfo vil blive taget op i løbet af efteråret. 

Samarbejde med forældreråd 

SFOens aktiviteter 

Arbejdsdag – opgavelister m.m. 

Vikar forbrug m.m. 

Nyt arbejdsgrundlag for daginst. 

 

 

forbered gerne yderlige punkter der skal prioriteres og send dem til Marianne så kommer de 

på listen. 
 


